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Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het bericht «Opleiden 55-plusser is plicht» (ingezonden 
13 april 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Opleiden 55-plusser is plicht?1 

Vraag 2
Heeft het afvloeien van personeel bij het Uitvoeringsinstituut Werknemers-
verzekeringen (UWV) negatieve gevolgen voor de dienstverlening aan 
werkzoekenden en werkgevers? 

Vraag 3
Hoe gaat u, samen met het UWV, ervoor zorgen dat alle werkgevers hun 
maatschappelijke verantwoordelijkheid nemen? Hoe kijkt u tegen over 
belonen en/of quota aan? 

Vraag 4
Hoe groot is het tekort aan verzekeringsartsen bij het UWV? 

Vraag 5
Leidt dit tekort tot een slechtere ondersteuning aan zieke werknemers en 
mensen die arbeidsongeschiktheid zijn? 

Vraag 6
Worden door het tekort aan verzekeringsartsen alle keuringen door medisch 
specialisten (verzekeringsartsen) verricht? Hoeveel zaken worden door 
basisartsen, arbeidsdeskundigen en/of medisch secretaressen verricht? 

Vraag 7
Vindt u ook niet dat, vanwege de kwetsbare positie van zieke werknemers, 
zieke werknemers altijd gezien moeten worden door een verzekeringsarts? 

1 https://www.telegraaf.nl/nieuws/1903935/opleiden-55-plusser-is-plicht
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Vraag 8
Bent u van plan om de zeer hardvochtige plannen voor mensen die arbeids-
ongeschikt zijn (WIA) en die in de Ziektewet zitten in de ijskast te zetten, 
totdat er voldoende verzekeringsartsen zijn?
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